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PROTOKÓŁ Nr IX/ 2015 

z obrad sesji Rady Miasta Mława 

odbytej w dniu 18 sierpnia 2015r. 

w Sali posiedzeń Miejskiego Domu Kultury 

w Mławie przy ul. Stary Rynek 13 

 

Obrady dziewiątej zwyczajnej sesji Rady Miasta otworzył Przewodniczący Rady  

Miasta LESZEK OŚLIŹLOK o godzinie 13.00 

Powitał serdecznie przybyłych na sesję Radnych, Burmistrza Miasta Mławy Sławomira 

Kowalewskiego, Zastępcę Burmistrza Janinę Budzichowską, Sekretarza Miasta Mariusza 

Szczechowicza, Skarbnika Miasta Henryka Antczaka, Przewodniczących Zarządów Osiedli, 

naczelników wydziałów, prezesów i dyrektorów jednostek organizacyjnych Miasta.  

Powitał obsługę prawną, przedstawicieli mediów oraz mieszkańców Miasta.  

 

 Przewodniczący Rady Miasta LESZEK OŚLIŹLOK 

 Poinformował, że dzisiejsza sesja rozpocznie się od uroczystego wręczenia Aktu 

powierzenia obowiązków Dyrektora Zespołu Placówek Oświatowych Nr 1 Pani JANINIE 

LAMPKOWSKIEJ. 

 

 SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława 

 Obrady sesji Rady Miasta są znakomitą okazją do wręczania wyróżnień, nagród czy 

nominacji.  

 W związku z upływem kadencji pełnienia funkcji dyrektora placówki w latach 2010-

2015, odbył się konkurs. W trybie postępowania konkursowego Dyrektorem Zespołu 

Placówek Oświatowych Nr 1 została dotychczasowa dyrektor Pani Janina Lampkowska, która 

będzie pełniła tę funkcję od dnia 1 września 2015r. do dnia 31 sierpnia 2020r.  

 Poprosił Panią JANINĘ LAMPKOWSKĄ o odebranie Aktu powierzenia obowiązków 

Dyrektor Zespołu Placówek Oświatowych Nr 1 na nową kadencję. 
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 SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława wraz z LESZKIEM OŚLIŹLOKIEM 

Przewodniczącym Rady Miasta wręczyli Akt powierzenia obowiązków Dyrektor Zespołu 

Placówek Oświatowych Nr 1 Pani JANINIE LAMPKOWSKIEJ , pogratulowali wyboru i życzyli 

dalszych sukcesów w sprawowaniu stanowiska dyrektora szkoły. 

 

Ad pkt 2. 

Przewodniczący Rady Miasta LESZEK OŚLIŹLOK stwierdził na podstawie listy 

obecności, że na sali jest quorum ( 18 radnych ) władne do podejmowania prawomocnych 

uchwał. 

 

Ad pkt 3. 

 Przewodniczący Rady Miasta na Sekretarza Obrad zgłosił radnego Janusza 

Wojnarowskiego. 

Radny Janusz Wojnarowski wyraził zgodę. 

Ponieważ innych kandydatur nie zgłoszono w wyniku jawnego głosowania  

(18 głosami za) Sekretarzem Obrad IX sesji Rady Miasta został wybrany radny JANUSZ 

WOJNAROWSKI. 

 

Przewodniczący Rady Miasta LESZEK OŚLIŹLOK zapytał, czy są uwagi do porządku 

obrad? 

 Uwag nie zgłoszono. 

  

 Rada Miasta w głosowaniu jawnym (18 głosami za, jednogłośnie) przyjęła 

zaproponowany porządek sesji Rady Miasta Mława. 

 

Ad pkt 4. 

 Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że protokół z VIII sesji Rady Miasta 

odbytej w dniu 30 czerwca 2015r. był wyłożony w biurze rady w siedzibie Urzędu Miasta  

i każdy Radny mógł się z nim zapoznać.  

Ponieważ uwag nie zgłoszono zaproponował przyjęcie protokołu bez odczytywania. 
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W wyniku jawnego głosowania Rada Miasta (za –18 głosów, jednogłośnie) przyjęła 

bez odczytywania  protokół z VIII sesji Rady Miasta odbytej w dniu 30 czerwca 2015r. 

 

Ad pkt 5. 

 HENRYK ANTCZAK Skarbnik Miasta  

 Przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Mława z autopoprawką Nr 1 do niniejszej uchwały.  

Poinformował, że w Wieloletniej Prognozie Finansowej wprowadza się następujące zmiany: 

Dochody budżetu Miasta w 2015 roku  uległy zmianie o kwotę (+ 207 223,38 zł), w tym: 

1. Dochody budżetowe w kwocie  (-36 000,00 zł ), w tym: 

Rozdział 90001 – Gospodarka ściekowa i ochrona wód (-36 000,00 zł) – zmniejszenie planu 

finansowego dochodów Urzędu Miasta w Mławie z tytułu otrzymanej darowizny od 

mieszkańców Miasta Mława na realizację zadań inwestycyjnych pn.: 

- „Budowa sieci wodociągowej w ul. Adama Bienia w Mławie” w kwocie (-2 000,00 zł),    

- „Budowa odcinka sieci wodociągowej w Alei Marszałkowskiej w Mławie od ul. Cmentarnej 

do wysokości działki 9072/2”  w kwocie  (-18 000,00 zł), 

- „Budowa sieci wodociągowej w ul. Przemysłowej w Mławie” w kwocie (-16 000,00 zł), 

2. Dochody budżetowe w kwocie (+39 493,00 zł ) na pomoc społeczną. 

3. Dochody budżetowe w kwocie (+203 730,38 zł), w tym: z tytułu otrzymania dotacji celowej 

na zakup podręczników i materiałów edukacyjnych dla uczniów w kwocie (+34 357,00 zł), 

dotacji na pomoc społeczną w kwocie (+144 979,38 zł) oraz (+25 209,00 zł) referenda 

ogólnokrajowe. Ponadto zmniejszenie dotacji w kwocie (-815,00 zł) z tytułu przeprowadzenia 

wyborów Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej 

 

 Następnie Skarbnik omówił autopoprawkę Nr 1. W załączniku nr 1 na skutek 

autopoprawki Nr 1 do projektu budżetu Miasta na 2015 r. uległy zmianie dochody i wydatki 

budżetu Miasta Mława na: 

Rok 2015  

Dochody ogółem  uległy zwiększeniu o kwotę (+120 000,00 zł), w tym: 

1. Zwiększenie planu dochodów Urzędu Miasta w kwocie (+120 000,00 zł)  

z przeznaczeniem na organizację Rekonstrukcji Bitwy pod Mławą, w tym 

z tytułu otrzymanych darowizn w kwocie (+80 000,00 zł) oraz z tytułu różnych dochodów 

(wpłaty od przedsiębiorców) w kwocie (+40 000,00 zł). 

2. Zmniejszenie planu finansowego dochodów Urzędu Miasta Mława w kwocie  

(-6 000,00 zł)  z tytułu otrzymanej darowizny od mieszkańców Miasta Mława na 
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realizację zadania inwestycyjnego pn.:  „Budowa odcinka sieci wodociągowej w Alei 

Marszałkowskiej w Mławie od ul. Cmentarnej do wysokości działki 9072/2.” 

3. Zwiększenie planu finansowego dochodów Urzędu Miasta Mława w kwocie  

(+6 000,00 zł)  z tytułu otrzymanej darowizny od mieszkańców Miasta Mława na realizację 

zadania inwestycyjnego pn:  „Budowa odcinka sieci wodociągowej i kanalizacji sanitarnej  

w odgałęzieniu ul. Dobrskiej do wysokości działek 2220/4 i 2221/4.” 

Dochody po zmianach wynoszą 92 838 292,86 zł, w tym: 

-  dochody bieżące w kwocie  88 907 551,96 zł 

-  dochody majątkowe w kwocie 3 930 740,90 zł 

Wydatki ogółem  uległy zwiększeniu o kwotę (+120 000,00 zł), w tym: 

1. Zwiększono dotację podmiotową dla Muzeum Ziemi Zakrzeńskiej w Mławie  w kwocie  

(+ 8 000,00 zł ) z przeznaczeniem na działalność bieżącą. 

2. Zwiększono wydatki Urzędu Miasta w kwocie (+120 000,00 zł) z przeznaczeniem na 

organizację Rekonstrukcji Bitwy pod Mławą. 

3. Zmniejszono wydatki Urzędu Miasta w kwocie (-8 000,00 zł) dotyczy zadania 

inwestycyjnego pn.:   „ Budowa Alei Świętego Wojciecha  w Mławie” 

 

Wydatki po zmianach wynoszą 97 710 715,67 zł, w  tym: 

-  wydatki bieżące w kwocie 82 048 847,25 zł 

-  wydatki majątkowe w kwocie 15 661 868,42 zł 

 

Zmiany w wykazie przedsięwzięć Wieloletniej Prognozy Finansowej  

Wydatki na programy, projekty lub zadania pozostałe ( inne niż wymienione w pkt 1.1 i 1.2), 

z tego: 

Wydatki majątkowe 

1. Zmniejszono planowane wydatki w kwocie (-8 000,00 zł) na realizację zadania 

inwestycyjnego  pn.: „  Budowa alei Świętego Wojciech w Mławie” 

Okres realizacji w latach 2013 – 2016 

Łączne nakłady finansowe w kwocie 8 224 434,17 zł 

Limit zobowiązań w roku 2015 w kwocie 934 644,17 zł 

Limit zobowiązań w roku 2016 w kwocie 7 100 000,00 zł 
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 W imieniu Pana Burmistrza poprosił o podjęcie tej uchwały wraz z autopoprawką Nr 1 

  

 Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Budownictwa, Gospodarki 

Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Budżetu  i uzyskał pozytywną opinię. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (18 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

z autopoprawką Nr 1 

 

UCHWAŁĘ  Nr IX / 92 / 2015  
 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Mława 
 
 
Ad pkt 6. 

 HENRYK ANTCZAK Skarbnik Miasta  

 Przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2015r.  
z autopoprawką Nr 1.   
 Poinformował, że dochody ulegają zmniejszeniu o kwotę (-36 000,00 zł) i dotyczą: 

 Dział 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska (-36 000,00 zł) 

Rozdział 90001 – Gospodarka ściekowa i ochrona wód (-36 000,00 zł) – zmniejszenie planu 

finansowego dochodów Urzędu Miasta w Mławie z tytułu otrzymanej darowizny od 

mieszkańców Miasta Mława na realizację zadań inwestycyjnych pn.: 

- „Budowa sieci wodociągowej w ul. Adama Bienia w Mławie” w kwocie (-2 000,00 zł),    

- „Budowa odcinka sieci wodociągowej w Alei Marszałkowskiej w Mławie od ul. Cmentarnej 

do wysokości działki 9072/2”  w kwocie  (-18 000,00 zł), 

- „Budowa sieci wodociągowej w ul. Przemysłowej w Mławie” w kwocie (-16 000,00 zł), 

 Poinformował, że wydatki ulegają zmniejszeniu o kwotę (-36 000,00 zł) i dotyczą: 

Dział 600 – Transport i łączność (+139 000,00 zł) 

Rozdział 60016 – Drogi publiczne gminne (+139 000,00 zł), w tym: 
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1. Zwiększenie planu finansowego wydatków majątkowych  w kwocie (+104 300,00 zł)  

z przeznaczeniem na realizację zadań inwestycyjnych pn.: 

- „Budowa ulic: Dalekiej, Reja, Zacisze w Mławie, PT”  w kwocie  (+12 300,00 zł), 

- „Przebudowa chodnika na odcinku ul. Kopernika w Mławie (strona prawa od  

ul. Dudzińskiego do M. Konopnickiej)” w kwocie (+37 000,00 zł) 

- „Przebudowa nawierzchni placu z urządzeniami do ćwiczeń siłowych w ul. Kopernika  

w Mławie” w kwocie (+55 000,00 zł), 

2. Zmniejszenie planu finansowego wydatków majątkowych w kwocie  (-5 300,00 zł) dotyczy 

zadania inwestycyjnego pn:   „ Budowa alei Świętego Wojciecha w Mławie” 

3. Zwiększenie planu finansowego wydatków bieżących w kwocie (+40 000,00 zł)  

z przeznaczeniem na urządzenie zieleni ul. Kopernika w Mławie poprzez dokonanie nasadzeń 

(odcinek wzdłuż ulic Bema i Hallera) 

Dział 754 – Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa (0,00 zł) 

Rozdział 75412 – Ochotnicze straże pożarne (0,00 zł) 

1. Zmniejszenie planu finansowego wydatków Urzędu Miasta w Mławie w kwocie   

(- 1 000,00 zł) z tytułu zakupu materiałów i wyposażenia. 

2. Zwiększenie planu finansowego wydatków Urzędu Miasta w Mławie w kwocie  

(+1 000,00 zł) z przeznaczeniem na zakup usług zdrowotnych dla członków Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Mławie. 

Dział 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska  (-36 000,00 zł) 

Rozdział 90001 – Gospodarka ściekowa i ochrona wód (-36 000,00 zł) 

1. Zmniejszenie  planu finansowego wydatków majątkowych Urzędu Miasta Mława w kwocie 

(-90 000,00 zł) przeznaczonych na realizację zadań inwestycyjnych pn.: 

- „Budowa sieci wodociągowej w ul. Adama Bienia w Mławie „ w kwocie (-5 000,00 zł), 

- „Budowa odcinka sieci wodociągowej w Alei Marszałkowskiej w Mławie od ul. Cmentarnej 

do wysokości działki 9072/2” w kwocie (-45 000,00 zł), 

- „Budowa sieci wodociągowej w ul. Przemysłowej w Mławie’ w kwocie (-40 000,00 zł) 

2. Zwiększenie planu finansowego wydatków majątkowych Urzędu Miasta Mława  

w kwocie (+54 000,00 zł) na realizację zadań inwestycyjnych pn; 
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- „Budowa przykanalika sanitarnego do działki gminnej 3822 przy ul. Sokalskiego w Mławie ” 

w kwocie ( + 4 000,00 zł) 

- „Budowa odcinka sieci wodociągowej w ul. Działdowskiej w Mławie do wysokości działki 

11-269/7 ” w kwocie (+50 000,00 zł), 

Dział 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego (-139 000,00 zł) 

Rozdział 92109- Domy i ośrodki kultury, świetlice i kluby (-139 000,00 zł) – zmniejszenie planu 

finansowego wydatków majątkowych Urzędu Miasta w kwocie (-139 000,00 zł) 

przeznaczonych na realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Przebudowa, nadbudowa  

i rozbudowa MDK przy ul. Stary Rynek w Mławie – etap I”. 

Ponadto wprowadza się zmianę w Załączniku Nr 3 – wydatki na zadania inwestycyjne na 

2014 rok nieobjęte Wieloletnią Prognozą Finansową,  i dotyczy: 

Dział 801 – Oświata i wychowanie  

Rozdział 80101  – Szkoły podstawowe 

1. Zmniejszenie planowanych wydatków w kwocie (- 20 000,00 zł ) na zadaniu inwestycyjnym  

pn.:   „Przebudowa boisk sportowych przy Zespole Placówek Oświatowych Nr 1 w Mławie”. 

2. Zwiększenie planowanych wydatków w kwocie (+ 20 000,00 zł ) na zadaniu inwestycyjnym  

pn.:  „Termomodernizacja Sali gimnastycznej przy Zespole Placówek Oświatowych Nr 1  

w Mławie”. 

 Następnie Skarbnik omówił autopoprawkę Nr 1. Dokonuje się zmiany w załączniku  

Nr 1 (Dochody ) do projektu uchwały  w sprawie zmiany uchwały budżetowej na  2015r.  

w kwocie (+120 000,00 zł): 

Dział 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska (0,00 zł) 

Rozdział 90001 – Gospodarka ściekowa i ochrona wód (0,00 zł) 

1. Zmniejszenie planu finansowego dochodów Urzędu Miasta Mława w kwocie (-6 000,00 zł)  

z tytułu otrzymanej darowizny od mieszkańców Miasta Mława na realizację zadania 

inwestycyjnego pn:  „Budowa odcinka sieci wodociągowej w Alei Marszałkowskiej w Mławie 

od ul. Cmentarnej do wysokości działki 9072/2”. 

2. Zwiększenie planu finansowego dochodów Urzędu Miasta Mława w kwocie (+6 000,00 zł)  

z tytułu otrzymanej darowizny od mieszkańców Miasta Mława na realizację zadania 

inwestycyjnego pn.:  „Budowa odcinka sieci wodociągowej i kanalizacji sanitarnej  

w odgałęzieniu ul. Dobrskiej do wysokości działek 2220/4 i 2221/4.” 

Dział 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego (+120 000,00 zł) 
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Rozdział 92105 – Pozostałe zadania w zakresie kultury (+120 000,00 zł) – zwiększenie planu 

finansowego dochodów Urzędu Miasta Mława z przeznaczeniem na organizację 

Rekonstrukcji Bitwy pod Mławą, w tym z tytułu otrzymanych darowizn w kwocie  

(+80 000,00 zł) oraz z tytułu różnych dochodów (wpłaty od przedsiębiorców) w kwocie 

(+40 000,00 zł). 

Dokonuje się zmiany w załączniku Nr 2 ( Wydatki ) do projektu uchwały  w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej na  2015r. w kwocie (+120 000,00 zł): 

Dział 600 – Transport i łączność (-8 000,00 zł) 

Rozdział 60016 – Drogi publiczne gminne (-8 000,00 zł) – zmniejszenie planu finansowego 

wydatków majątkowych w kwocie (-8 000,00 zł) dotyczy zadania inwestycyjnego pn.:   

„Budowa Alei Świętego Wojciecha  w Mławie” 

Dział 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska (0,00 zł) 

Rozdział 90001 – Gospodarka ściekowa i ochrona wód (0,00 zł) 

1. Zmniejszenie planu finansowego wydatków Urzędu Miasta Mława w kwocie  

(-15 000,00 zł) przeznaczonych na realizację zadania inwestycyjnego pn.:  „Budowa odcinka 

sieci wodociągowej w Alei Marszałkowskiej w Mławie od ul. Cmentarnej do wysokości działki 

9072/2. 

2. Zwiększenie planu finansowego wydatków Urzędu Miasta Mława w kwocie (+15 000,00 zł)  

z przeznaczeniem na realizację zadania inwestycyjnego pn: „Budowa odcinka sieci 

wodociągowej  i kanalizacji sanitarnej w odgałęzieniu ul. Dobrskiej do wysokości działek 

2220/4 i 2221/4. 

Dział 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego (+128 000,00 zł) 

Rozdział 92105 – Pozostałe zadania w zakresie kultury (+120 000,00 zł) – zwiększenie planu 

finansowego wydatków Urzędu Miasta w kwocie (+120 000,00 zł) z przeznaczeniem na 

organizację Rekonstrukcji Bitwy pod Mławą. 

Rozdział 92118 – Muzea (+8 000,00 zł) – dotacja podmiotowa dla Muzeum Ziemi 

Zawkrzeńskiej w Mławie na działalność bieżącą. 

Dokonuje się zmiany w załączniku nr 3 – „Wydatki na zadania inwestycyjne na 2015 rok 

nieobjęte wieloletnią prognozą finansową, polegającą na zmianie nazwy zadania inwestycyjnego 

z: „Przebudowa nawierzchni chodnika łączącego ul. Kopernika z ul. M. Dąbrowskiej w Mławie”  

na: „Budowa ulicy M. Dąbrowskiej w Mławie, Etap I”. 

Dochody budżetu Miasta uległy zmianie i wynoszą 92 838 292,86zł   
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Wydatki budżetu Miasta uległy zmianie  i wynoszą 97 710 715,67 zł  

 

W imieniu Pana Burmistrza poprosił o podjęcie tej uchwały z autopoprawką. 
 

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Budownictwa, Gospodarki 

Komunalnej, Mieszkaniowej i Ochrony Środowiska oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Budżetu  i uzyskał pozytywną opinię. 

 

Radny HENRYK KACPRZAK 

Zapytał o przebudowę nawierzchni placu z urządzeniami do ćwiczeń siłowych  

w ul. Kopernika w Mławie – kwota 55 000,00 zł . Co się kryje pod określeniem przebudowa? 

Kolejne pytanie dotyczyło wyjaśnienia sprawy zakupu i montażu kotła c.o. wraz  

z osprzętem do kuchni stołówki w Zespole Placówek Oświatowych Nr 1 w Mławie – kwota 

11 479,00 zł . Zapytał skąd taka kwota i dlaczego należało wymienić kocioł c.o.  

z osprzętowaniem? 

Ostatnie pytanie dotyczyło budowy pompy i skrzyni czasu w ul. Stary Rynek w Mławie 

– etap II, kwota 150 000,00 zł 

 

SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława 

Udzielił odpowiedzi w kolejności zadawanych pytań: 

- przebudowa nawierzchni – urządzenia stoją, ale chcemy pozbyć się nawierzchni 

asfaltowej i położyć kostkę, co poprawi estetykę i będzie współgrało z przebudowywaną 

właśnie ul.  Kopernika; dodatkowo zostaną wykonane nasadzenia – forsycje tworzące 

żywopłot; 

- z wnioskiem o zakup kotła c.o. wystąpiła Pani Dyrektor ZPO Nr 1, poprzedni kocioł 

zużył się i konieczne było dokonanie jego wymiany; 

- środki finansowe na budowę pompy były już wcześniej przewidziane w budżecie, 

dziś zmieniamy tylko tytuł inwestycyjny, aby skwer w części północno-zachodniej Rynku 

został pięknie wyremontowany; prace już zostały rozpoczęte; 
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Radny HENRYK KACPRZAK 

Nie jest zadowolony z odpowiedzi na pytanie dot. sfinansowania wymiany kotła c.o. 

w ZPO Nr 1. Stołówkę w tej placówce prowadzi ajent i w ramach prowadzonej działalności 

gospodarczej organizuje również przyjęcia i wesela. Uważa, że to na nim ciążył obowiązek 

wymiany kotła, a chociaż dofinansowania tego zakupu. 

 

SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława 

Wniosek był analizowany. Jest to majątek gminny. Firma, która prowadzi działalność 

gospodarczą ma podpisaną umowę z Dyrektorem ZPO Nr 1 na wynajem zgodnie z którą płaci 

czynsz za korzystanie z tego obiektu.  

 
Rada Miasta w głosowaniu jawnym (17 głosami za, przy – 1 głosie wstrzymującym) 

podjęła z autopoprawką Nr 1  

UCHWAŁĘ  Nr IX / 93 / 2015  
 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2015 rok 
 

Ad pkt 7. 

  KATARZYNA KASZUBA Dyrektor Miejskiego Domu Kultury 

 Przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania Statutu Miejskiemu Domowi Kultury 
w Mławie. Załącznikiem do uchwały jest nowy statut. Wymieniła najważniejsze zmiany, jakie 
zostaną wprowadzone tą uchwałą: 

- w postanowieniach ogólnych – w paragrafie 1 jest określone, na jakiej podstawie działa 
MDK – w poprzednim statucie wymieniona była ustawa o finansach publicznych, w tym jest 
rozszerzony zapis: <działa na podstawie przepisów dotyczących zasad gospodarki finansowej 
ustalonych dla instytucji kultury> 

- kolejna zmiana dotyczy terytorium na którym działa MDK – w poprzednim był zapis,  
że działa tylko na terenie Miasta Mława, w tym, że może działać na terenie całej Polski  
a także poza granicami kraju 

- jeśli chodzi o cele i przedmiot działania, to rozszerzamy działalność o działalność promocją  
i wydawniczą 

- pozostałe zmiany wynikają ze zmiany ustawy o organizowaniu i prowadzeniu działalności 
kulturalnej 
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 W imieniu Pana Burmistrza poprosiła o podjęcie tej uchwały. 

 
Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji ds. Rodziny i Spraw 

Społecznych, Komisji Oświaty, Kultury i Sportu, Komisji Bezpieczeństwa Publicznego  

i Ochrony Przeciwpożarowej, Komisji Budownictwa, Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej 

i Ochrony Środowiska oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu  i uzyskał pozytywną 

opinię. 

 

Radny HENRYK KACPRZAK 

Zapytał, gdzie będą filie Miejskiego Domu Kultury? 

 

KATARZYNA KASZUBA Dyrektor Miejskiego Domu Kultury 

Wyjaśniła, że jest to dokument wybiegający w przyszłość. Dziś nie jest w stanie 
wskazać, gdzie te filie zostaną utworzone. Będą mogły powstawać na terenie działania 
Miejskiego Domu Kultury, np. w odległych dzielnicach Wólce lub Krajewie. Nie będzie to 
decyzja dyrektora MDK, tylko pomysł taki byłby poddany szerokim konsultacjom.  

 

SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława 

Wyjaśnił, że zapis ten pojawił się na jego prośbę. Rozmawiał już o zorganizowaniu 
zajęć dla mieszkańców Wólki z Dyrektor Zespołu Placówek Oświatowych Nr 2. Mieszkańcom 
tej odległej dzielnicy łatwiej byłoby grać udział w życiu kulturalnym Miasta. 

 

Radny JAROSŁAW ZADROŻNY 

Zapytał, czy są konkretne pomysły na promocję Miasta? 

 

KATARZYNA KASZUBA Dyrektor Miejskiego Domu Kultury 

Wyjaśniła, że promocja odbywa się poprzez prowadzoną działalność kulturalną czy 
artystyczną. Innym sposobem promocji, który od niedawna działa jest otwarcie Punktu 
Informacji Turystycznej. 
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Rada Miasta w głosowaniu jawnym (17 głosami za, przy – 1 głosie wstrzymującym) 

podjęła  

UCHWAŁĘ  Nr IX / 94 / 2015  
 

w sprawie nadania Statutu Miejskiemu Domowi Kultury w Mławie 
 

Ad pkt 8. 

 KRZYSZTOF JAROS Naczelnik Wydziału Rozwoju i Inwestycji 

 Przedstawił projekt uchwały zmieniający Uchwałę Nr VIII/ 79/ 2015 Rady Miasta 

Mława z dnia 30 czerwca 2015r. dotyczącą zawarcia aneksu nr 1 do Porozumienia z dnia  

29 grudnia 2008r. w sprawie wspólnej realizacji zadania pod nazwą: „Budowa zachodniej 

obwodnicy Mławy w latach 2008-2014”.  

 Odczytał projekt uchwały. 

Poinformował, że w związku z poczynionymi ustaleniami pomiędzy Mazowieckim 

Zarządem Dróg Wojewódzkich reprezentującym Samorząd Województwa Mazowieckiego  

a Miastem Mława zachodzi konieczność zmiany zapisów aneksu nr 1 do Porozumienia z dnia 

29 grudnia 2008r. w sprawie wspólnej realizacji zadania pod nazwą „Budowa zachodniej 

obwodnicy Mława w latach 2008-2014”. 

 Nowa forma aneksu nr 1 dot. wzajemnych zobowiązań Stron. Zmieniony będzie tytuł 

porozumienia na <Budowa zachodniej obwodnicy Mławy w latach 2008-2021 realizowanej  

w ramach zadania „Budowa zachodniej obwodnicy Mławy – odcinek między ul. Gdyńska  

a nowoprojektowaną drogą krajową S7” ujętego w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Województwa Mazowieckiego na lata 2015 -2039>. 

Zmieniony zostanie zapis w paragrafie 2 – istota zapisów koresponduje  

z pierwotnymi, z tym, że np. przekazując wielowariantową koncepcję, dokonamy tego na 

podstawie odrębnej umowy.     

W § 2 ustępie 3 pojawi się zapis, że Miasto: <Przed złożeniem wniosku o wydanie 

decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej przekaże w formie darowizny na rzecz 

Województwa grunty stanowiące własność Miasta, leżące w projektowanym pasie 

zachodniej obwodnicy Mławy przeznaczone na budowę drogi wojewódzkiej nr 544.  

W przypadku nie przekazania gruntów na rzecz Województwa – Miasto oświadcza, że zrzeka 

się odszkodowań ustalonych w decyzjach właściwego wojewody i nie będzie dochodzić od 

Województwa żadnych roszczeń> - jest to rozszerzona treść, ale precyzuje szczegóły w tym 

zakresie. 
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W § 2 dodane zostały dwa ustępy; 4 i 5, które precyzują porozumienie. 

W imieniu Pana Burmistrza poprosił o podjęcie tej uchwały. 

 

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Budownictwa, Gospodarki 

Komunalnej, Mieszkaniowej i Ochrony Środowiska oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Budżetu  i uzyskał pozytywną opinię. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (18 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

UCHWAŁĘ  Nr IX / 95 / 2015  
 

zmieniającą Uchwałę Nr VIII/ 79/ 2015 Rady Miasta Mława z dnia 30 czerwca 2015r. 

dotyczącą zawarcia aneksu nr 1 do Porozumienia z dnia 29 grudnia 2008r.  

w sprawie wspólnej realizacji zadania pod nazwą:  

„Budowa zachodniej obwodnicy Mławy w latach 2008-2014” 

 

Ad pkt 9. 

 URSZULA APTOWICZ Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej  

i Ochrony Środowiska 

 Przedstawiła projekt uchwały Rady Miasta w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie  

w trybie bezprzetargowym umowy najmu lokalu użytkowego na czas dłuższy niż 3 lata. 

Poinformowała, że umowa najmu lokalu użytkowego o powierzchni użytkowej 96,46 m2 przy 

ul. Stary Rynek 11 w Mławie zostanie zawarta na okres dłuższy niż 3 lata. Przyszły najemca 

zadeklarował kapitalny remont całego lokalu na własny koszt wraz z dostosowaniem lokalu 

do prowadzonej działalności gospodarczej. Poniesione nakłady przez wynajmującego przy 

obecnej sytuacji gospodarczej panującej w kraju będą zwracały się przez okres dłuższy niż  

3 lata, dlatego też potrzebna jest zawarcia umowy na okres 10 lat. 

 Przedmiotowy lokal nie był remontowany od lat 70-tych poprzedniego stulecia.  

W budynku przy ul. Stary Rynek 11 są drewniane stropy. Zaczęły się uginać i konieczne było 

wzmocnienie ich konstrukcji. Poza tym konieczne był dokonanie wymiany instalacji, 

posadzki. 

 W imieniu Pana Burmistrza poprosiła o podjęcie tej uchwały. 
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Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Budownictwa, Gospodarki 

Komunalnej, Mieszkaniowej i Ochrony Środowiska oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Budżetu  i uzyskał pozytywną opinię. 

 

Radny JERZY RAKOWSKI 

Zapytał, czy na ogólnych zasadach zamierzamy zabezpieczyć nakłady, które ów 

dzierżawca poniesie w przypadku kiedy, np. z jakiś powodów będzie musiał zrezygnować z tej 

dzierżawy. Czy w tej umowie będzie to regulowane? Czy przepisy Kodeksu cywilnego będą 

regulowały tą kwestię? 

 

JANINA BUDZICHOWSKA z-ca Burmistrza 

Poinformowała, że nie jest jeszcze przygotowany kształt tej umowy. Jak sądzi kwestie 

te będzie regulował zapewne Kodeks cywilny. Rozumie intencje pytania. Lokal wymagał 

kapitalnego remontu, o czym tak naprawdę nie wiedzieliśmy w momencie wynajmu.  

To dopiero wynikło w trakcie prowadzenia prac remontowych. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (18 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

 

UCHWAŁĘ  Nr IX / 96 / 2015  
 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym  

umowy najmu lokalu użytkowego na czas dłuższy niż 3 lata 

 

 

Ad pkt 10. 

 MAREK POLAK Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Planowania 

Przestrzennego 

 Przedstawił projekt uchwały Rady Miasta w sprawie zgody na odstąpienie od zwrotu 

bonifikaty. Poinformował, że Miasto Mława sprzedało w dniu 23 maja 2013r. nieruchomość 

stanowiącą lokal mieszkalny numer 3 w budynku przy ul. Żwirki 26 w Mławie. Przy sprzedaży 

lokalu udzielona została bonifikata w wysokości 80% wartości lokalu, tj. 102 264,00 zł, 

zgodnie z Uchwałą Nr XXVI/300/2004 Rady Miejskiej w Mławie z dnia 18 listopada 2004r.  

w sprawie zasad sprzedaży bezprzetargowej lokali mieszkalnych stanowiących własność 

Gminy Miejskiej Mława. Zgodnie z umową w przypadku gdy nabywca nieruchomości dokona 
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jej zbycia przed upływem 5 lat, jest zobowiązany do zwrotu kwoty równej udzielonej 

bonifikacie po jej waloryzacji. Nie dotyczy to zbycia na rzecz osoby bliskiej.  

 Pierwotny nabywca w dniu 24 czerwca 2014r. darował w/w lokal mieszkalny na rzecz 

córki, która w dniu 30 marca 2015r. sprzedała w/w nieruchomość , a więc przed upływem  

5 lat, licząc od dnia nabycia nieruchomości od Miasta Mława.  

Zgodnie z art. 68 ust. 2b ustawy o gospodarce nieruchomościami osoba bliska, która 

zbyła nieruchomość przed upływem 5 lat, licząc od dnia nabycia od gminy, jest zobowiązana 

do zwrotu bonifikaty po jej waloryzacji. 

Po otrzymaniu zawiadomienia od Burmistrza Miasta Mława o wszczęciu 

postępowania w sprawie zwrotu bonifikaty osoba, która dokonała zbycia nieruchomości  

w dniu 12 maja 2015r. złożyła wniosek o odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty.  

W uzasadnieniu wniosku jest informacja, że za środki pochodzące ze sprzedaży 

nieruchomości przy ul. Żwirki 26 dokonała nabycia nieruchomości przy ul. Bajkowej 8  

w Mławie, zabudowanej budynkiem mieszkalnym. Nowo nabyta nieruchomość 

zabezpieczenia potrzeby mieszkaniowe pierwotnego nabywcy mieszkania przy ul. Żwirki 26, 

jak również rodziny wnioskodawcy. 

Burmistrz Miasta Mława zwrócił się z pismem w dniu 29 maja br. do 

Przewodniczącego Rady Miasta Mława o zaopiniowanie przez komisje w/w wniosku. Opinię 

pozytywną w tej sprawie wyraziły trzy komisje: Komisja ds. Rodziny i Spraw Społecznych, 

Komisja Budownictwa, Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu. Na tej podstawie przygotowany został ten 

projekt uchwały. 

Przytoczone okoliczności uzasadniają udzielenie zgody na odstąpienie od żądania 

zwrotu bonifikaty zgodnie z art. 68 ust. 2c ustawy o gospodarce nieruchomościami 

W imieniu Pana Burmistrza poprosił po podjęcie tej uchwały. 

 

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji ds. Rodziny i Spraw 

Społecznych, Komisji Oświaty, Kultury i sportu, Komisji Bezpieczeństwa Publicznego  

i Ochrony Przeciwpożarowej, Komisji Budownictwa, Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej 

i Ochrony Środowiska oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu  i uzyskał pozytywną 

opinię. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (18 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

 

UCHWAŁĘ  Nr IX / 97 / 2015  
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w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od zwrotu bonifikaty 
 

Przewodniczący Rady Miasta LESZEK OŚLIŹLOK  

Ogłosił 10 minutową przerwę. 

 

Obrady zostały wznowione o godzinie 14.15 

 

Ad pkt 11. 

 MAREK POLAK Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Planowania 

Przestrzennego 

 Przedstawił projekt uchwały w sprawie nabycia nieruchomości. Poinformował,  

że projekt zawiera propozycję nabycia do zasobu nieruchomości Miasta Mława 

niezabudowanych nieruchomości, składających się z 15 działek: 

- nr 362/10 o powierzchni 16 m2 

- nr 371/2 i nr 429/1 o łącznej powierzchni 19 m2 

- nr 381/2 i nr 427/1 o łącznej powierzchni 42 m2 

- nr 382/2 i nr 426/1 o łącznej powierzchni 123 m2 

- nr 423/3 o powierzchni 6 m2 

- nr 428/1 o powierzchni 11 m2 

- nr 432/1 o powierzchni 26 m2 

- nr 440/1 i nr 441/1 o łącznej powierzchni 9 m2 

- nr 443/1 o powierzchni 11 m2 

- nr 513/1 o powierzchni 12 m2 

- nr 514/3 o powierzchni 38 m2 

Są one położone w Mławie przy ul. Studzieniec, a ich nabycie następuje z zamiarem 

ich przeznaczenia na urządzenie gminnej drogi publicznej ul. Studzieniec.  

W wyniku przeprowadzonych negocjacji z właścicielami nieruchomości ustalone 

zostały warunki ich nabycia. 

W imieniu Pana Burmistrza poprosił o podjęcie tej uchwały. 
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Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Budownictwa, Gospodarki 

Komunalnej, Mieszkaniowej i Ochrony Środowiska oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Budżetu  i uzyskał pozytywną opinię. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (18 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

 

UCHWAŁĘ  Nr IX / 98 / 2015  
 

w sprawie nabycia nieruchomości 
 

 

Ad pkt 12. 

 MAREK POLAK Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Planowania 

Przestrzennego 

 Przedstawił dwa projekty uchwał w sprawie sprzedaży nieruchomości komunalnej. 

Pierwszy projekt dotyczy sprzedaży w drodze przetargu niezabudowanej nieruchomości 

oznaczonej numerem 1489 o powierzchni 1171 m2 położonej w Mławie przy ul. Podmiejskiej. 

Wniosek o nabycie tej nieruchomości złożył właściciel jednej z działek sąsiednich, który 

dzierżawie działkę nr 1489. Przedmiotowa nieruchomość nie nadaje się do samodzielnej 

zabudowy, ale może zostać sprzedana dla poprawy warunków zagospodarowania zarówno 

działki nr 1488, jak i innych przyległych. 

 Zgodnie z wyrokiem Sądu Najwyższego z dnia 5 lipca 2006r. w takiej sytuacji nie jest 

możliwa sprzedaż bezprzetargowa, dlatego nieruchomość zostanie sprzedana w drodze 

przetargu ograniczonego na poprawienie warunków zagospodarowania nieruchomości 

przyległych, a przetargu będą mogli wziąć udział właściciele tych nieruchomości. 

 W imieniu Pana Burmistrza poprosił o podjęcie tej uchwały. 

 

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Budownictwa, Gospodarki 

Komunalnej, Mieszkaniowej i Ochrony Środowiska oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Budżetu  i uzyskał pozytywną opinię. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (18 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

 



18 

 

UCHWAŁĘ  Nr IX / 99 / 2015  
 

w sprawie sprzedaży nieruchomości komunalnej 
 

 MAREK POLAK Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Planowania 

Przestrzennego 

 Przedstawił drugi projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości komunalnej. 

Poinformował, że przedmiotem tej uchwały jest sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości 

stanowiącej lokal użytkowy nr 25 o powierzchni 76,20 m2 w budynku położonym w Mławie  

przy ul. 18. Stycznia 4 na działkach o numerach: 4310/1, 4310/7 i 4308/3. Przetarg będzie 

miał formę przetargu nieograniczonego. 

 Przypomniał, że nieruchomość została nabyta przez Miasto Mława w dniu 2 kwietnia 

2014r. na podstawie zawartej ze Spółdzielnią Budowlano-Mieszkaniową „Zacisze” umowy 

ustanowienia odrębnej własności w celu zwolnienia z długu. Po nabyciu nieruchomości 

podejmowane były próby jej zagospodarowania dla własnych potrzeb lub wydzierżawienia, 

które nie spotkały się z zainteresowaniem ze strony najemców, a i Miasto nie znalazło 

potrzeby na zagospodarowanie tego lokalu. 

 W imieniu Pana Burmistrza poprosił o podjęcie tej uchwały. 

 

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Budownictwa, Gospodarki 

Komunalnej, Mieszkaniowej i Ochrony Środowiska oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Budżetu  i uzyskał pozytywną opinię. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (18 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

 

UCHWAŁĘ  Nr IX / 100 / 2015  
 

w sprawie sprzedaży nieruchomości komunalnej 
 

Ad pkt 13.  

MAREK POLAK Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Planowania 

Przestrzennego 

 Przedstawił dwa projekty uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości komunalnych. 

Pierwszy projekt dotyczy sprzedaży w drodze bezprzetargowej nieruchomości: 
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- nr 348/1 o powierzchni 11 m2 na rzecz właściciela przyległej nieruchomości nr 349/1 

- nr 348/2 o powierzchni 10 m2 na rzecz właściciela przyległej nieruchomości składającej  

się z działek o numerach: 350, 351, 352/1, 353/1, 353/2, 354/1 

- nr 348/3 o powierzchni 12 m2 na rzecz właściciela przyległej nieruchomości składającej  

się z działek o numerach:  352/2, 353/4, 354/3 

- nr 348/4 o powierzchni 11 m2 na rzecz właściciela przyległej nieruchomości składającej  

się z działek o numerach: 352/4, 353/6, 354/5 

 Poinformował, że nieruchomości przeznaczone do sprzedaży położone są w Mławie 

przy ul. Krętej i nie mogą być zagospodarowane jako odrębne nieruchomości, a ich sprzedaż 

nastąpi w celu poprawienia warunków zagospodarowania nieruchomości przyległych. 

 W imieniu Pana Burmistrza poprosił o podjęcie tej uchwały. 

 

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Budownictwa, Gospodarki 

Komunalnej, Mieszkaniowej i Ochrony Środowiska oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Budżetu  i uzyskał pozytywną opinię. 

 

Radny JERZY RAKOWSKI 

Chodziło o mu o działkę nr 351, która niejako kroi inne działki i przebiega przez 

budynki. Co to jest?  

 

MAREK POLAK Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Planowania 

Przestrzennego 

Jest częścią nieruchomości składającej się z innych działek, m.in. 350, 351 . Jest to 

ślad dawnej ul. Bednarskiej. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (18 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

 

UCHWAŁĘ  Nr IX / 101 / 2015  
 

w sprawie sprzedaży nieruchomości komunalnych 
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MAREK POLAK Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Planowania 

Przestrzennego 

 Przedstawił drugi projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości komunalnych. 

Przedmiotem tej nieruchomości jest sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości 

oznaczonej numerami: 

- nr 827/11 o powierzchni 53 m2 na rzecz właściciela przyległej nieruchomości  nr 828/7 

- nr 827/12 o powierzchni 209 m2 na rzecz właściciela przyległej nieruchomości nr 827/2 

- nr 827/13 o powierzchni 113 m2 na rzecz właściciela przyległej nieruchomości nr 827/9 

 Poinformował, że nieruchomości przeznaczone do sprzedaży położone są w Mławie 

przy ul. Polnej i nie mogą być zagospodarowane jako odrębne nieruchomości, a ich sprzedaż 

nastąpi w celu poprawienia warunków zagospodarowania nieruchomości przyległych. 

 W imieniu Pana Burmistrza poprosił o podjęcie tej uchwały. 

 

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Budownictwa, Gospodarki 

Komunalnej, Mieszkaniowej i Ochrony Środowiska oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Budżetu  i uzyskał pozytywną opinię. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (18 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

 

UCHWAŁĘ  Nr IX / 102 / 2015  
 

w sprawie sprzedaży nieruchomości komunalnych 
 

Ad pkt 14. 

 MARIUSZ SZCZECHOWICZ Sekretarz Miasta 

 Przedstawił projekt uchwały w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania 

dla przeprowadzenia wyborów do Sejmu oraz Senatu Rzeczypospolitej Polskiej zarządzonych 

na dzień 25 października 2015r. W związku z tym, że na terenie Miasta Mława znajduje się 

szpital, tradycyjnie już tworzony jest na terenie Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Mławie odrębny obwód głosowania o numerze 22.  

 Odczytał projekt uchwały.  

 W imieniu Pana Burmistrza poprosił o podjecie tej uchwały. 
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Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji ds. Rodziny i Spraw 

Społecznych, Komisji Oświaty, Kultury i sportu, Komisji Bezpieczeństwa Publicznego  

i Ochrony Przeciwpożarowej, Komisji Budownictwa, Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej 

i Ochrony Środowiska oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu  i uzyskał pozytywną 

opinię. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (18 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

 

UCHWAŁĘ  Nr IX / 103 / 2015  
 

w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania  

dla przeprowadzenia wyborów do Sejmu oraz Senatu Rzeczypospolitej Polskiej 

zarządzonych na dzień 25 października 2015r. 

 

Ad pkt 15. 

 LESZEK OŚLIŹLOK Przewodniczący Rady Miasta 

 Przedstawił projekt uchwały zmieniający Uchwałę Nr II/ 6/ 2014 Rady Miasta Mława  

z dnia 9 grudnia 2014r. w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady Miasta 

Mława oraz wyboru z tych składów Przewodniczących Komisji. 

Przypomniał, że Wojewoda Mazowiecki wydał Zarządzenie Nr 175 z dnia 17 kwietnia 

2015r. w sprawie przeprowadzenia wyborów ponownych do Rady Miasta Mława. 

 Z dniem podania w/w Zarządzenia  do publicznej widomości, którym był dzień 

ogłoszenia zarządzenia w Dzienniku Wojewódzkim Urzędu Województwa Mazowieckiego  

(17 kwietnia 2015r.), w okręgu wyborczym nr 3 wygasł mandat radnego Wojciecha 

Krajewskiego z listy nr 3 KW Prawo i Sprawiedliwość. 

 W wyniku przeprowadzonych wyborów w okręgu wyborczym nr 3 , które odbyły  

się w dniu 31 maja 2015r. wybranym został radny MARIAN WILAMOWSKI. 

 Podczas VIII sesji Rady Miasta Mława w dniu 30 czerwca 2015r. radny MARIAN 

WILAMOWSKI złożył ślubowanie. 

 Radny Marian Wilamowski zadeklarował chęć pracy w dwóch komisjach: 

 Komisji Budownictwa, Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  

 Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 
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W związku z chęcią pracy w tych dwóch komisjach przedłożony zostaje projekt tej 

uchwały. 

Odczytał projekt uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (18 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

 

UCHWAŁĘ  Nr IX / 104 / 2015  
 

zmieniający Uchwałę Nr II/ 6/ 2014 Rady Miasta Mława z dnia 9 grudnia 2014r.  

w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady Miasta Mława  

oraz wyboru z tych składów Przewodniczących Komisji 

 

Ad pkt 16. 

 SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława  

 Przedstawił sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miasta podjętych podczas  

VIII sesji Rady Miasta Mława w dniu 30 czerwca 2015r. 

  

Ad pkt 17. 

 SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława 

 Przedstawił informację za okres między sesjami. Poinformował,  

że w sprawozdawczym okresie Burmistrz Miasta podpisał 25 zarządzeń, które są 

publikowane na stronie internetowej Miasta Mława. 

Następnie przedstawił informację  z pracy wydziałów Urzędu Miasta: 

Wydział Rozwoju i Inwestycji: 

 - Pełnienie funkcji inspektora nadzoru nad realizacją zadania: termomodernizacja sali gimnastycznej przy 

Zespole Placówek Oświatowych Nr 1 w Mławie 

Wykonawca: Jarosław Nisgorski, Jeleń 51, 13-230 Lidzbark  
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Cena: 3 800,00 zł brutto 

Data podpisania umowy: 10.07.2015r.  

-  Wykonanie dokumentacji technicznej budowy odcinka sieci wodociągowej w ul. Sosnowej  

w Mławie 

Wykonawca: Beata Kozłowska, ul. Zachodnia 16, 06-500 Mława 
Cena: 1722,00zł brutto 
Data podpisania umowy: 21.07.2015r. 

-  Konserwacja i aktualizacja sprzętu i oprogramowania komputerów beneficjentów ostatecznych projektu 

pn.: Świ@t w zasięgu ręki oraz sprzętu komputerowego stanowiącego wyposażenie dwóch 

ogólnodostępnych punktów dostępu do Internetu 

Wykonawca: P.H.U. Compan Wojciech Watkowski, 09-200 Sierpc, ul. Jana Pawła II 1e 
Cena: 13 869,48zł brutto 
Data podpisania umowy: 03.08.2015r.  

-  Wykonanie dokumentacji technicznej budowy odcinka sieci wodociągowej w ul. Abpa Nowowiejskiego do 

działki 328 w Mławie 

Wykonawca: Beata Kozłowska, ul. Zachodnia 16, 06-500 Mława  

Cena: 1722,00 zł brutto 

Data podpisania umowy: 23.07.2015r.  

-  Konkurs - Wykonanie koncepcji budowy placu zabaw przy Miejskim Przedszkolu Samorządowym Nr 3 im. 

Jana Brzechwy na ulicy Hożej w Mławie 

Wygrany: PLAYTIME Sp. z o.o., ul. Pocztowa 1 lok. 7, 05-082 Stare Babice 

-  Opracowanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej przebudowy nawierzchni ul. Górnej  

w Mławie 

Wykonawca: Usługi Projektowe Krzysztof Dubojski, 06-500 Mława, ul. Olsztyńska 40A  
Cena: 14 760,00 zł brutto 
Data podpisania umowy: 05.08.2015r.  

-  Przebudowa obiektów sportowych na terenie Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Mławie - etap I 

Termin otwarcia ofert: 26.08.2015r.  

-  Zapewnienie dostępu do Internetu beneficjentom ostatecznym projektu pn.: Świ@t w zasięgu ręki 

Wykonawca: INTERNET INTEGRATIONS PARTNERS Sp. z o.o., ul. Kazury Stanisława 2C/15, 02-795 
Warszawa 40A  
Cena: 22 572,96 zł brutto 
Data podpisania umowy: 12.08.2015r.  

-  Wykonanie dokumentacji technicznej budowy odcinka sieci wodociągowej w ul. Grzybowej w Mławie 

Wykonawca: Beata Kozłowska, ul. Zachodnia 16, 06-500 Mława  

Cena: 1 900,00 zł brutto 

Data podpisania umowy: 14.08.2015r.  
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-  Zamieszczenie ogłoszenia prasowego promującego projekt pn. „Świ@t w zasięgu ręki” 

Wykonawca: Mazowieckie Media Sp. z o.o.; ul. Tracka 5; 10-364 Olsztyn (Nowy Kurier Mławski,  

ul. 18. Stycznia 2 lok.5; 06-500 Mława) 

Cena: 934,80zł brutto 

Data zlecenia wykonania: 29.07.2015r.  

-  Opracowanie i wykonanie ulotek informacyjnych promujących projekt pn. „Świ@t  w zasięgu ręki” 

Wykonawca: Zakład Poligraficzny „Dziamski–Gryska”; ul. Żeromskiego 10; 62-020 Swarzędz  

Cena: 428,04zł brutto 

Data zlecenia wykonania: 07.08.2015r.  

-  Wykonanie toreb promujących projekt pn. „Świ@t  w zasięgu ręki” 

Wykonawca: SIM Koło Sp. z o.o.; ul. Asnyka 35; 62-600 Koło   

Cena: 399,75zł brutto 

Data zlecenia wykonania: 07.08.2015r.  

-  Wykonanie długopisów promujących projekt pn. „Świ@t w zasięgu ręki” (II zapytanie)  

Wykonawca: RESPO Sp. C.; ul. Kołłątaja 22; 64-000 Kościan   

Cena: 178,35zł brutto 

Data zlecenia wykonania: 11.08.2015r.  

-  Wykonanie tablicy pamiątkowej promującej projekt pn. „Świ@t w zasięgu ręki” 

Wykonawca: LUKSTAR Łukasz Mąkowski; ul. Zielona 39; 98-220 Zduńska Wola  

Cena: 91,02zł brutto 

Data zlecenia wykonania: 07.08.2015r.  

-  Wykonanie kubków promujących projekt pn. „Świ@t w zasięgu ręki”@t  w zasięgu ręki” 

Wykonawca: RESPO Sp. C.; ul. Kołłątaja 22; 64-000 Kościan   

Cena: 664,20zł brutto 

Data zlecenia wykonania: 07.08.2015r.  

-  Przebudowa i rozbudowa kanalizacji sanitarnej w ul. Braci Koszutzkich i na odcinkach ulic Olsztyńskiej i 

Szpitalnej w Mławie 

Termin otwarcia ofert: 25.08.2015r.  

-  Opracowanie dokumentacji technicznej ochrony przeciwpożarowej budynku Miejskiego Przedszkola 

Samorządowego Nr 4 w Mławie 

Termin otwarcia ofert: 19.08.2015r.  



25 

 

Pozostałe realizacje Wydziału Rozwoju i Inwestycji: 

1. Realizuje projekt pn.: „Poprawa spójności komunikacyjnej i bezpieczeństwa ruchu drogowego w mieście 
Mława poprzez przebudowę ulic: Kopernika, Bema i Hallera” w ramach „Narodowego programu 
przebudowy dróg lokalnych – Etap II Bezpieczeństwo- Dostępność- Rozwój”.  

2. Realizuje projekt pn.: "Przebudowa boisk sportowych przy Zespole Placówek Oświatowych Nr 1  
w Mławie - etap II" dofinansowany z Programu Rozwoju Bazy Sportowej Województwa Mazowieckiego na 
2015 rok. Została opublikowana wstępna lista rankingową projektów, które otrzymały dofinansowanie. 
Miasto Mława otrzyma 210 tys.  zł. 

3. Realizowane jest zadanie pn.: „Przywrócenie walorów przyrodniczych Zabytkowego Parku Miejskiego  
w Mławie” (dofinansowane z WFOŚiGW w Warszawie). 

4. Realizowany jest projekt „Opracowanie dokumentacji projektowej budowy kanalizacji sanitarnej na 
terenie Aglomeracji Mława” dofinansowany w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura  
i Środowisko. 

5. Kończy się realizacja projektu pn.: „Świ@t w zasięgu ręki” z Programu Operacyjnego Innowacyjna 
Gospodarka. 

6. Przyznane zostało dofinansowanie na realizację zadania pn.: „Demontaż transport i utylizacja wyrobów 
zawierających azbest z terenu miasta Mławy – etap VII”. Trwają przygotowania do podpisania umowy  
o dofinansowanie (dotacja w wysokości 85% wartości zadania). 

 

Raport z działań Straży  Miejskiej: 
 w okresie sprawozdawczym przyjęto 299 zgłoszeń od mieszkańców Mławy 

 przeprowadzono 8 wspólnych służb z Policją (z inicjatywy Komendanta Policji) 

 w zakresie działań Centrum Monitoringu Miejskiego: 

- przekazano do Policji w formie zapisanego obrazu 6 przypadków popełnionych wykroczeń; 

- w 6  sprawach prowadzonych przez Policję, na jej wniosek zgrano i  przekazano zapisy 

obrazu monitoringu;  

- w 15 przypadkach ujawnionych wykroczeń, informację przekazano bezpośrednio patrolom 

działającym w terenie;  

 5 razy przeprowadzono wspólne działania z Miejskim Ośrodkiem Pomocy Społecznej, raz 

zabezpieczano działania Państwowej Straży Pożarnej 

 7 razy asystowano podczas prowadzenia czynności służbowych przez pracowników Urzędu 

Miasta 

 9 razy zabezpieczano imprezy publiczne 

  36 razy konwojowano wartości pieniężne 

 102 razy nadzorowano osoby skierowane do wykonywania prac porządkowych na terenie 

Miasta 

 przeprowadzono jedną interwencję wobec osoby bezdomnej 

 przeprowadzono 3 kontrole porządkowe posesji  

 wyłapano i przewieziono do schroniska dla zwierząt 8 bezpańskich psów; do lecznicy dla 

zwierząt przekazano 9 psów i 15 kotów 

 w okresie sprawozdawczym ujawniono i rozliczono 415 wykroczeń 

 

Wydział Gospodarki Nieruchomościami i Planowania Przestrzennego: 

 decyzje o warunkach zabudowy – wydano 13 decyzji 

 decyzje o ustaleniu inwestycji celu publicznego – wydano 3 decyzje 
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 zaświadczenie o przeznaczeniu nieruchomości w miejscowym planie zagospodarowania 

przestrzennego – wydano 25 zaświadczeń  

 dzierżawa nieruchomości – podpisano 4 umowy 

 zaświadczenie o nadaniu numeru porządkowego nieruchomości – 6 zawiadomień 

 nabycie nieruchomości  – podpisano 1 akt notarialny (2 działki) 

 przetargi na sprzedaż nieruchomości – 3 przetargi 

 podziały nieruchomości – 15 postanowień, 24 decyzje 

 projekty uchwał Rady Miasta – 6 projektów 

 negocjacje w sprawie nabycia lub zamian nieruchomości – 3 spotkania 

 rozstrzygnięcie konkursu urbanistyczno-architektonicznego dla studentów na 

zagospodarowanie obszarów: rejon Domu Handlowego i ul. Przechodniej – Plac 1. Maja  

i ul. Wąska – 13 sierpnia 2015r. 

 projekt miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Wójtostwo I” – wyłożony do 

publicznego wglądu w dniach od 7 sierpnia 2015r. do 11 września 2015r. 

 projekt miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Zachodnia”– wyłożony do 

publicznego wglądu w dniach od 19 czerwca 2015r. do 24 lipca 2015r. – dyskusja publiczna  

w dniu 20 sierpnia 2015r. 

 przekształcenie użytkowania wieczystego w prawo własności – 3 decyzje 

 

Urząd Stanu Cywilnego i Wydział Spraw Obywatelskich: 

 

- sporządzono akty małżeństwa – 50 sztuk, w tym ślub cywilny: 17 i ślub konkordatowy: 33 sztuk,  

- sporządzono akty urodzenia – 79 sztuk 

- sporządzono akty zgonu – 74 sztuki 

- sporządzono oświadczenia o uznaniu ojcostwa – 21 sztuk 

- przyjęto zapewnienia do ślubu cywilnego – 12 sztuk 

- przyjęto oświadczenie o powrocie do nazwiska małżonka rozwiedzionego – 3 szt. 

- wydano zaświadczenia do ślubu konkordatowego – 24 szt. 

- wydano decyzje w sprawie zmiany imion i nazwisk – 2 szt. 

- wydano zaświadczenie o zdolności prawnej do zawarcia związku małżeńskiego za granicą – 0 szt. 

- wydano odpisy aktów stanu cywilnego – 495 sztuk 

- przyjęto wnioski o wydanie dowodu osobistego – 327 sztuk 



27 

 

- przyjęto zgłoszenia o utracie dowodu osobistego – 22 sztuk 

- wydano dowody osobiste – 304 sztuk 

- wydano decyzje i postanowienia w sprawach o wymeldowanie – 9 szt. 

- wymeldowania z pobytu stałego – 42 mieszkańców 

- zameldowania na pobyt stały – 48 mieszkańców 

- przemeldowania w obrębie miasta – 86 mieszkańców 

- zameldowania na pobyt czasowy w mieście – 46 mieszkańców innych miejscowości 

- zameldowanie cudzoziemców – 7 osób 

- udostępnione informacje adresowo-osobowe – 72 sztuk 

Liczba stałych mieszkańców Miasta na dzień 30 czerwca 2015r. – 29 972 osoby 

 

Wydział Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Ochrony Środowiska: 

 decyzje o zajęciu pasa drogowego – wydano 30 decyzji 

 decyzje na umieszczenie urządzenia infrastruktury technicznej w pasie drogowym – wydano  

9 decyzji 

 decyzje na lokalizację urządzenia infrastruktury technicznej w pasie drogowym – wydano  

16 decyzji 

 decyzje na lokalizację zjazdu z drogi publicznej – wydano 4 decyzje 

 decyzje na wycinkę drzew i krzewów – wydano 32 decyzje 

 

Ad pkt 18.  
 Interpelacje, wolne wnioski i zapytania:  

Przewodniczący Rady Miasta LESZEK OŚLIŹLOK 

 Poinformował, że dnia 7 sierpnia br. do Rady Miasta Mława wpłynęło pismo – 

wezwanie do usunięcia naruszenia prawa w Uchwale Nr VIII/ 85/ 2015 Rady Miasta Mława  

z dnia 30 czerwca 2015r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla obszaru położonego w północno-wschodniej części Miasta Mława w rejonie ulicy 

Krajewo i granicy Miasta Mława. Osoba składająca wezwanie powołała się na art. 101 ust. 1 

ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym. 

 Pismo jest do wglądu w biurze Rady Miasta. 
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 W dniu 17 sierpnia br. wystąpił w tej sprawie do Burmistrza Miasta Mława z prośbą  

o przeanalizowanie zasadności podnoszonych argumentów przez autora pisma.  

 Sprawa będzie miała ciąg dalszy. 

 Przewodniczący poinformował również, że dnia 21 lipca 2015r. Burmistrz Miasta 

Mława zwrócił się z pismem do Przewodniczącego Rady Miasta z prośbą o wyznaczenie 

spośród radnych dwóch przedstawicieli, którzy zgodnie z Uchwałą Nr VIII/ 80/ 2015 Rady 

Miasta Mława z dnia 30 czerwca 2015r. wejdą w skład Zespołu Weryfikacyjnego do zbadania 

projektów zgłoszonych w ramach Mławskiego Budżetu Obywatelskiego na 2016r.   

 W odpowiedzi w/w pismo w dniu 11 sierpnia 2015r. udzielił odpowiedzi i wskazał 

dwóch przedstawicieli Rady Miasta w osobach: radnego Arkadiusza Dłubisza i radnego 

Janusza Wiśniewskiego do pracy w Zespole Weryfikacyjnym. 

 Na koniec poinformował, że radni, którzy chcą mieć legitymację radnego mogą 

składać zdjęcia w biurze Rady Miasta. Do tej pory dwóch radnych: Michał Pol i Henryk 

Kacprzak dostarczyli zdjęcia i legitymacje są dla nich przygotowane i można je odebrać. 

 

 Radny JANUSZ WOJNAROWSKI 

 Skierował słowa podziękowania pod adresem Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Komunalnej, Mieszkaniowej i Ochrony Środowiska Urszuli Aptowicz za szybką reakcję 

związaną z poprawieniem bezpieczeństwem na przejściu dla pieszych w ul. Wójtostwo. 

Temat był zgłoszony podczas posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej Rady Miasta Mława. 

 

 Radny HENRYK KACPRZAK 

 Poprosił o informację dotyczącą działalności Miejskiego Domu Kultury w pierwszy 

półroczu tego roku – w punkcie dot. ferii zimowych jest podane, że brało w nich udział 600 

osób. Czy rzeczywiście to była tak duża liczba osób? 

 Drugie pytanie dotyczyło warsztatów teatralnych z Adamem Biernackim 

przygotowujące do VIII Rekonstrukcji Bitwy pod Mławą – liczba biorących udział: 540 osób. 

Skąd taka liczba? 
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 SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława 

 Wyraził zadowolenie, że po przebudowie budynku Miejskiego Domu Kultury tak dużo 

osób korzysta z oferty tej placówki.  

 

 KATARZYNA KASZUBA Dyrektor Miejskiego Domu Kultury 

 Odniosła się do konkretnych pytań radnego Henryka Kacprzaka. Liczba 600 osób jest 

liczbą szacunkową – została określona na podstawie tego, że ok. 60 osób dziennie 

uczestniczyło w różnego rodzaju aktywnościach, które były skierowane głównie do dzieci. 

Były to zajęcia taneczne, plastyczne, bal karnawałowy. Ferie trwały 10 dni dlatego taka liczba 

została podana. Poza tym odbywały się seanse filmowe i poranki, a to już w tym zestawieniu 

nie zostało ujęte.  

 Jeśli chodzi o drugie pytanie – jest to błąd pisarski i już to wyjaśniała podczas 

posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady Miasta Mława. 

 

 Radny HENRYK KACPRZAK  

 Zgłosił propozycję zakupu mikrofonów dla wszystkich radnych. Obecnie tylko nieliczni 

z uczestników obrad mają bezpośredni dostęp do mikrofonów. 

 

SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława 

Od dłuższego czasu analizowane są koszty związane z zakupem mikrofonów. Koszt 

zakupu profesjonalnego sprzętu to ok. 50-60 tysięcy złotych. Potrzeb jest wiele i musimy 

dokonywać wyborów. Zapewne dojdziemy do decyzji o zakupie mikrofonów. Jeśli będzie to 

wniosek Rady, to na pewno będzie szukać pieniędzy. 

Nie widzi problemu dotyczącego braku możliwości dostępu do mikrofonów. Każdy, 

kto chce zabrać głos podczas obrad sesji może to zrobić.  

 

Przewodniczący Rady Miasta LESZEK OŚLIŹLOK 

Jeśli jest to jakikolwiek problem i temat ten by powracał, bo byłoby to jakimś 

dyskomfortem, to oczywiście będziemy to analizować.  
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Radny WALDEMAR ŁASZCZYCH 

Zgłosił wniosek, aby na najbliższą sesję Rady Miasta zaprosić mławskich sportowców, 

którzy świetnie wypadli w tym roku na Mistrzostwach Polski Juniorów Młodszych:  

- Rafała Sulwirskiego, który na Mistrzostwach w Białej Podlaskiej zdobył srebrny 

medal w trójskoku (skoczył 14,81) 

- Olgę Pietrzak, która w tym roku zdobyła już trzy medale: srebrny na Mistrzostwach 

Polski Juniorów Młodszych w biegu na 60 m i na Ogólnopolskiej Olimpiadzie Młodzieży, gdzie 

zdobyła złoty medal w biegu na 100 m z wynikiem 11,82 i 11,92 (czyli poniżej 12 sekund)  

oraz srebrny medal w biegu na 200 m; we wszystkich zawodach wspaniale reprezentowała 

Klub <Zawkrze>.  

  

 Przewodniczący Rady Miasta LESZEK OŚLIŹLOK 

 Już teraz składamy gratulacje, a jeśli zechcą przyjąć zaproszenie to z przyjemnością na 

najbliższej lub jednej z kolejnych sesji ich poznamy i będziemy gościć. 

 

 Radna HALINA PSZCZÓŁKOWSKA 

 Nawiązała do wypowiedzi radnego Henryka Kacprzaka, dot. działalności Miejskiego 

Domu Kultury. Wyjaśniła,  że Komisja Oświaty, Kultury i Sportu w planie pracy na 2015r. 

miała taki punkt i na ostatnim posiedzeniu temat ten był omawiany. Pytanie Pana radnego 

dotyczyły właśnie informacji, jaką radni otrzymali podczas posiedzenia komisji. 

 

 Radny JERZY RAKOWSKI 

 Uważa, że słowa podziękowania należą się trenerowi i opiekunowi mławskich 

sportowców.  

 Podzielił się swoją wątpliwością – chodziło o wyznaczenie dwóch radnych do pracy w 

Zespole Weryfikacyjnym, o czym Pan Przewodniczący informował na początku tego punktu 

obrad. 

 Jeśli jest to zgodne z prawem, to nie widzi powodów, aby o tym dyskutować. Ale jeśli 

są wątpliwości, to zaproponował przegłosowanie tych dwóch kandydatur do pracy  

w Zespole.  
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 O ile dobrze pamięta, to w uchwale podejmowanej na poprzedniej sesji dotyczącej 

przeprowadzenia na terenie Miasta konsultacji społecznych w zakrsie budżetu 

obywatelskiego, to Rada Miasta powinna delegować swoich przedstawicieli do pracy w 

Zespole Weryfikacyjnym.  

 

 Przewodniczący Rady Miasta LESZEK OŚLIŹLOK 

 Wyjaśnił, że odbyło się to na podstawie regulaminu, który w sposób bezpośredni nie 

wskazuje, jak należy tego dokonać.  

 Jeśli jest to wniosek formalny, to oczywiście, żeby nie było wątpliwości proponuje 

przegłosować. 

 

 Rada Miasta w głosowaniu jawnym (18 głosami – za, jednogłośnie) przegłosowała 

kandydatury radnego Arkadiusza Dłubisza i radnego Janusza Wiśniewskiego do pracy  

w Zespole Weryfikującym. 

 

 Radny MICHAŁ NOWAKOWSKI 

 Zwrócił się z apelem o wzięcie udziału w zaplanowanym na dzień 6 września 2015r. 

referendum. Uważa, że jest to ważna forma demokracji bezpośredniej. Poprosił, aby  

w swoich środowiskach zachęcać do wzięcia udziału w referendum. Na ręce Pana Burmistrza 

przekazał apel Mazowieckiej Wspólnoty Samorządowej o proponowanie tego referendum.  

 

 SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława 

 Poparł ten apel. Mamy takie prawo i należy zachęcać wszystkich do brania udziału  

w tego rodzaju inicjatywach. 

 

 Radny JANUSZ WIŚNIEWSKI 

 W nawiązaniu do wystąpienia radnego Waldemara Łaszczycha zwrócił się z prośbą 

przygotowaniu nagród dla tych młodych sportowców.  
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 SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława 

 Podkreślił, że wspólnie zastanawiamy się, jaki miałby to być upominek, aby 

podziękować im i zachęcić do dalszego uprawiania sportu. Podpisuje się, jak najbardziej pod 

propozycjami panów radnych, aby wyróżnić mławskich sportowców.  

 Słowa uznania należą się też trenowi Panu Waldemarowi Łaszczychowi, który 

zaszczepia w młodych ludziach chęć uprawiania sportu. O mławskich sportowcach słychać 

nie tylko w kraju, ale również za granicą. Podziękował radnemu.   

 Poinformował, że w dniu dzisiejszym podpisał z przedstawicielem Polskiego Związku 

Lekkoatletyki, byłym reprezentantem Polski – Panem Radke byłym płotkarzem, 

Porozumienie na okoliczność przekazania pieniędzy dla Miasta Mława na zatrudnienie  

i opłacenie działalność mławskich nauczycieli, instruktorów i trenerów. W konsekwencji taka 

umowa partnerska będzie służyła pozyskiwaniu pieniędzy na inwestycje w zakresie remontu 

obiektów sportowych oraz rozbudowę bazy sportowej. 

 

 Pan SZYMON WYROSTEK Przewodniczący Zarządu Osiedla MŁODYCH Nr 15 

 Pogratulował trenerowi Waldemarowi Łaszczychowi sukcesów.  

 Poprosił o zorganizowanie spotkania z Przewodniczącym Zarządów Osiedli. W wyniku 

wyborów mamy 9 nowych przewodniczących osiedli. Niektórzy mogą nie wiedzieć na czym 

będzie polegała ich praca, a podczas takiego spotkania powinni zostać o wszystkim 

poinformowani. Zasugerował, aby opiekunem przewodniczących osiedli został wyznaczony 

Krzysztof Wasiłowski – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Mława. 

 W związku z trwającą suszą i dużym ubytkiem wody w rzece Seracz dobrze byłoby, 

gdyby rzeka została oczyszczona ze śmieci, które znajdują się w korycie rzeki. Przy okazji 

można byłoby dokonać również wykoszenia na odcinku od ul. Wymyślin w kierunku szpitala.  

 Zgłosił problem związany z atakowaniem przez psy osób jeżdżących rowerami.  

 Odniósł się do wystąpienia radnego Henryka Kacprzaka dotyczącego legitymacji dla 

radnych. Może przy okazji warto byłoby takie legitymacje przygotować również dla 

Przewodniczących Zarządów Osiedli. 

 Jeśli chodzi o mikrofony dla radnych, to Przewodniczącemu obrad łatwiej jest chyba  

udzielać głosu poprzez włączanie lub wyłączanie mikrofonu osobie, której udziela głosu lub 

odmawia wystąpienia. 
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 URSZULA APTOWICZ Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej  

i Ochrony Środowiska  

 Poinformował, że Miasto Mława dokonuje koszenia rzeki Seracz, ale te działania nie 

są związane z własnością i obowiązkami, co do jej pogłębiania czy regulowania jej biegu.  

Na podstawie pozwolenia wodno-prawnego zostaliśmy zobowiązani do koszenia i zabiegów 

konserwacyjnych. Ostatnio taki zabieg konserwacyjny – koszenie rz. Seracz, był wykonany 

pod koniec lipca br. Kolejne koszenie będzie pod koniec września br. I tylko takie rzeczy 

możemy wykonywać. Pozostałe prace mogą być wykonywane tylko w ramach własności.  

Z informacji, jakie posiada od przedstawiciela Oddziału Melioracji w Mławie wynika, że będą 

wykonywać zabiegi konserwacyjne rz. Seracz na odcinku od ul. Grzebskiego w kierunku  

ul. Płockiej oraz odcinek przy ogródkach działkowych. 

 

Przewodniczący Rady Miasta LESZEK OŚLIŹLOK 

Odpowiadając na wystąpienie Pana Szymona Wyrostka – Przewodniczącego Osiedla 

Młodych poinformował, że spotkanie z  przewodniczącym jest planowane w połowie 

miesiąca września br. Jeśli chodzi o opiekuna, to będzie rozmawiał z Wiceprzewodniczącym 

Rady Miasta Krzysztofem Wasiłowskim  i jeśli wyrazi zgodę, to byłaby to bardzo 

kompetentna osoba.  

Temat związany z przygotowaniem legitymacji dla przewodniczących osiedli jest 

nową sprawą i zostanie przemyślany i przeanalizowany również pod kątem kosztów. 

 

 Pan WITOLD GOCZEWSKI mieszkaniec Miasta Mława 

 Zapytał trzy pytania:  

- kto opłaca kancelarię prawną? Czy Rada Miasta? Czy Urząd Miasta?  

- dlaczego Mława od 25 lat nie ma jeszcze planu zagospodarowania? Kiedy taki plan będzie? 

- mieszka w blokach między dworem PKS a Domem Handlowym – jeśli chodzi o głosowanie, 

to najbliżej ma do MOPS, kolejny punkt wyborczy to MDK i I LO im. Stanisława 

Wyspiańskiego, a jego obwód głosowania to Szkoła Podstawowa Nr 6 – dlaczego tak jest? 

Nie jest to jedyny przypadek – mieszkaniec z ul. Narutowicza najbliżej ma do MOPS, a jego 

lokal wyborczy mieści się w Zespole Placówek Oświatowych Nr 1 przy ul. Warszawskiej. 
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 MARIUSZ SZCZECHOWICZ Sekretarz Miasta 

 Jeśli chodzi o trzecie pytanie dotyczące obwodów głosowania i wyborców 

zamieszkałych przy konkretnych ulicach, to wynika z ustawy, która określa, że ilość 

mieszkańców w poszczególnych obwodach głosowania powinna być zbliżona. Ponadto ulice, 

które wchodzą w skład danego obwody muszą być ze sobą połączone. W imieniu Pana 

Burmistrza zaproponowaliśmy Państwu radnym projekt uchwały dotyczący podziału Miasta 

na obwody głosowania, który został zaakceptowany przez radnych.  

 W centrum Miasta są trzy lokale wyborcze: w MOPS, w MDK i w I LO – musieliśmy 

dokonać takiego podziału, który spełnia wymogi ustawowe. Zgłoszenia od mieszkańców w tej 

sprawie mięliśmy również z innych rejonów Miasta. Kontaktowaliśmy się z Komisarzem 

Wyborczym i otrzymaliśmy jasną odpowiedź, że nie można stasować przerw w granicach 

obwodu. 

 Jeśli chodzi o pytanie pierwsze, to kancelaria prawna jest opłacana z Urzędu Miasta. 

 

 MAREK POLAK Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Planowania 

Przestrzennego 

 Miasto Mława, tak jak inne Miasta w Polsce miały miejscowe plany 

zagospodarowania przestrzennego do końca 2003r. W wyniku decyzji Sejmu RP przyjęta 

została ustawa o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym i plany te utraciły ważność. 

Nie było to skutkiem decyzji ani Burmistrza Miasta, ani Rady Miasta. Ten plan który mięliśmy, 

a który wydaje się był dobrym narzędziem do kształtowania ładu przestrzennego utracił 

ważność.  

 W nowym stanie prawnym gminy nie mają obowiązku uchwalania planów 

zagospodarowania przestrzennego. Dokumentem, co do którego istnieje obowiązek jego 

posiadania jest studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego. Taki 

dokument Rada Miasta Mława uchwaliła.  

 Jeśli chodzi o plany, to takich planów mamy obecnie 11, dwunasty  (Krajewo) czeka 

na publikację w Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego. Kolejne plany 

zagospodarowania przestrzennego na podstawie uchwał Rady Miasta są przygotowywane – 

trwają procedury z tym związane. Dotyczy to 5 planów, które są przygotowywane.  

 Obecnie nie ma ogólne planu dla całego Miasta, jak miało to miejsce kiedyś. I nie 

będzie. Są obowiązujące i opracowywane plany dla mniejszych obszarów Miasta. 
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Pan KRZYSZTOF BRUŹDZIAK mieszkaniec Miasta Mława 

Zapytał, czy istnieje jakakolwiek szansa powrotu do koncepcji węzła północnego 

Mława, co zostało poparte stosownym pismem Starosty. Pan Burmistrz uczestniczy  

w spotkaniach GDDKiA , ostatnie odbyło się w Olsztynie i stąd to pytanie. Zadaje je, gdyż dnia  

5 sierpnia  br. ukazało się Obwieszczenie Generalnego Inspektora Ochrony Środowiska, który 

prowadzi postępowanie w tej sprawie – o tym, że mieszkańcy mogą w dalszym ciągu zgłaszać 

uwagi i wnioski dotyczące budowy drogi nr 7 na naszym terenie. Drugie obwieszczenie, które 

ukazało się dnia 10 sierpnia br. o tym, że przedłużono termin do rozpatrzenia tej sprawy do 

końca listopada 2015r. 

Być może moment ten można wykorzystać, tym bardziej że z szansy takiej skorzystały 

inne samorządy. 

Drugie pytanie dotyczyło obwodnicy zachodniej Mławy – czy istnieje możliwość 

powrotu, czy jakiekolwiek realizacji koncepcji tej obwodnicy, która była wcześniej 

konsultowana? W konsultacjach, w których brał udział była mowa o dwóch jezdniach,  

z dwoma pasami ruchu w jednym kierunku. W obecnej sytuacji, jeśli będzie to jedna jezdnia, 

to możliwości poprawy komunikacji szybko się wyczerpią.  Czy istnieje możliwość rezerwacji 

terenu pod budowę drugiego pasa? 

Kolejne pytanie dotyczyło obchodów związanych z rocznicą 1920 roku. Czy Pan 

Burmistrz rozważa zorganizowanie tych obchodów z udziałem Mławy? Na podobnej 

zasadzie, jak w przypadku obchodów rocznicy wybuchu II wojny światowej? Należą się słowa 

podziękowania za kontynuowanie rocznicy 1920r., lecz z przykrością musiał stwierdzić,  

że w obchodach miejskich, tak niewielu mieszkańców uczestniczyło. 

 

SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława 

Odpowiadając na pytania poinformował, że w sprawie drogi ekspresowej S7, 

Burmistrz Miasta, jako organ wnioskował, od momentu, kiedy rozpoczęła się dyskusja na 

temat budowy trasy ekspresowej S7 o 4 węzły. To nie tylko Starosta opowiadał się za węzłem 

północnym, ale burmistrz Miasta również.  

Należy jednak pamiętać, że budowa drogi ekspertowej S7 i obwodnicy zachodniej 

Miasta wiąże się z pieniędzmi. Należy odpowiedzieć sobie na pytanie, czy stać nas, jako 

miasto na współfinansowanie tych inwestycji. Odpowiedź brzmi – nie.  

Droga S7 to droga krajowa i jest to inwestycja rządowa. Przypomniał, że było realne 

zagrożenie przed dwoma laty, że w Mławie wybudowany będzie tylko jeden węzeł:  

Warszawska. Po osobistej interwencji burmistrza dziś możemy mówić o dwóch węzłach, czyli 

Warszawska i Modła. Budowa węzła Modła była warunkowana tym, czy Marszałek 
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Województwa Mazowieckiego wyrazi zgodę na połączenie obecnej drogi krajowej nr 7  

z trasą S7. 

Uczestniczył w wielu spotkaniach i dołożył wszelkich starań, aby realizowany był plan 

maksimum nie minimum jeśli chodzi o możliwości rządu i województwa mazowieckiego. Do 

niedawna mówiliśmy o odcinku drogi zachodniej obwodnicy Miasta Mława o długości 7 km, 

a od kilku miesięcy mówimy o odcinku prawie 10 km . 

Możemy oczywiście upierać się i żądać od Marszałka Województwa Mazowieckiego, 

kiedy powstała kilkuwariantowa koncepcja do wydania decyzji środowiskowej, aby była to 

dwupasmówka, ale należy pamiętać, że są to pieniądze samorządu wojewódzkiego. Czy 

mamy zatem blokować tę inwestycję? Czy program, który będzie realizowany zadowala nas? 

Chyba wszyscy chcemy, aby odcinek od Płońska do Napierk o długości 72 km  trasy 

ekspresowej S7 został jak najszybciej wybudowany. Z zazdrością patrzymy, jak to jest robione 

na terenie województwa warmińsko-mazurskiego, gdzie prace trwają w pełni. Pan Bruździak 

proponuje, aby znów opóźnić te prace.  

Zawsze, kiedy podróżuje drogą krajową nr 7 przychodzi mu na myśl taka refleksja,  

że przy trasie tej wciąż przybywa miejsc, gdzie palą się znicze i składane są kwiaty, które 

świadczą o wciąż nowych ofiarach. Takich tragicznych miejsc nie widać na odcinku od 

Płońska do Warszawy. Dlatego zrobi wszystko, aby odcinek drogi ekspresowej S7 od Płońska 

do Napierk został, jak najszybciej wybudowany.  

Jest to bardzo ważne dla nas, dlatego przy tej okazji podziękował Radzie Miasta 

Mława, która jednomyślnie podjęła decyzję o tym, aby przeznaczyć pomoc finansową  

i zmienić porozumienie z Marszałkiem i Zarządem Województwa Mazowieckiego. Ten krok  

z całą pewnością przybliża nas do realizacji dwóch kluczowych inwestycji drogowych nie 

tylko dla Miasta ale również dla subregionu mławskiego. 

Z informacji, jakie posiada wynika, że więcej Mława już nie otrzyma.  Miasto włączy 

się finansowo w budowę obwodnicy zachodniej poprzez wykup terenów pod przyszłą 

obwodnicę zachodnią oraz poniesie koszty związane z decyzją środowiskową. Dziś nie warto 

koncentrować się na zmianach, gdyż to  opóźni inwestycje.  

Taki układ komunikacyjny z dwoma węzłami: Warszawska i Modła i połączeniem  

z obwodnicą zachodnia pięknie wpisuje się w potrzeby naszego Miasta. 

Już we wrześniu br. podpisane zostanie Porozumienie z Marszałkiem Województwa 

Mazowieckiego i Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad Oddział w Olsztynie na 

okoliczność porozumienia na wybudowanie tych kluczowych dróg dla Miasta Mława.  

Odpowiadając na pytanie dotyczące obchodów rocznicy Bitwy 1920 roku 

przypomniał, jak mało osób brało udział w tych uroczystościach. Nasze uroczystości to wyraz 
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szacunku dla tych którzy zginęli i zostali pochowani na cmentarzu Parafialnym Świętego 

Wawrzyńca. Frekwencja nie zależy od burmistrza. Pamięta, jak w 2007r. podczas obchodów 

wybuchu II wojny światowej, jak mało było uczestników – żołnierze z Bartoszyc i ok. 30 

mieszkańców Mławy. Nowa forma obchodów tej rocznicy sprawiła, że ścigają dziś do Mławy 

tłumy ludzi. W piątkowych uroczystościach w centrum Miasta bierze udział ok.  4-5 tysięcy 

ludzi, a w sobotnich na polach w Uniszkach blisko 50 tysięcy. 

Jest to kosztowne przedsięwzięcie. Pieniądze w dużej części pochodzą od 

ofiarodawców. Dziś nie ośmieli się prosić ich jeszcze o pieniądze na zorganizowanie kolejnej 

uroczystości rocznicowej, która jest również bardzo ważna. Propozycja być może jest godna 

rozważenia, ale nap weno nie w takiej formie, jak ma to miejsce w przypadku obchodów 

związanych z wybuchem II wojny światowej.  

 

Pan KRZYSZTOF BRUŹDZIAK mieszkaniec Miasta Mława 

W swojej wypowiedzi nie proponował opóźnienia tej inwestycji. Chcemy zrobić 

wszystko, aby ją przyspieszyć i aby korzystnie wpływała na rozwój Mławy. 

Obie wspomniane inwestycje wpisują się już w historię samorządu, bo niedługo będą 

miały tyle lat, ile nasz samorząd. To nie jest naszą winą, że GDDKiA sobie nie radzi i przesyła 

niekompletne dokumenty do Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska i sama wnioskuje  

o zmianę wydanych decyzji.  

Zasugerował, aby nie obarczać ich winą za wypadki i opóźnienie. Nie czyje się 

adresatem tych słów Pana Burmistrza. 

 

SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława 

W swojej wypowiedzi nikogo nie oskarża. Obserwuje, co się dzieje i to skłania go do 

skutecznego działania. Jeśli chodzi o decyzję środowiskową to jest ona potrzebna ze względu 

na nowy odcinek drogi o długości ponad 2 km (od 2100 km do 2400 km). Nie będzie mówił 

konkretnie, bo nie ma takiej informacji i nie wie, jaki wariant zostanie wybrany. Ostateczna 

długość zachodniej obwodnicy Mławy, od ul. Gdyńskiej, na wysokości ul. Turystycznej do 

węzła Modła, przy drodze ekspresowej S7 będzie miała długość ok. 10 kilometrów.  

W swojej wypowiedzi apelował do wszystkich, aby inwestycja o której dyskutujemy 

od wielu lat została w końcu zrealizowana.    

Przypomniał, że droga ekspertowa S7 miała być pobudowana na ERO 2012, 

późniejszy termin to był rok 2016, dziś mówimy o latach 2019-2020. Bardzo dobrze się 

stanie, jełki obie inwestycje – droga ekspresowa S7 i obwodnica zachodnia Miasta Mława 
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będą skoligowane w czasie. Zachodzi konieczność gruntowej przebudowy wiaduktu Modła. 

Będzie on musiał być poszerzony po to, aby pas drogi obwodnicy zachodniej zmieścił się pod 

wiaduktem. Jest to potężne przedsięwzięcie. Wartość inwestycji obwodnicy zachodniej  

z pasem drogi o szerokości 7 metrów wyniesie ok. 110 milionów złotych, a środki na 

realizację będą pochodziły z budżetu województwa mazowieckiego.  

Jeszcze raz zaapelował o rozwagę i spokój.  

 

 Pan JACEK KWIATKOWSKI Przewodniczący Zarządu Osiedla ŚRÓDMIEŚCIE Nr 1 

 Poinformował, że otrzymał kopie pisma od Wspólnoty Mieszkaniowej ul. Szewska 1  

z zapytaniem dotyczącym remontu parkingu przed blokiem. Sprawa jest przyszłościowa, ale 

pismo wpłynęło 28 lipca tego roku i czy jest już jakaś odpowiedź w tej sprawie? 

 Pytanie to zadaje, gdyż w przyszłym tygodniu odbędzie się Zebranie z mieszkańcami 

Osiedla i chciałby mieć jakąś wiedze w tym temacie.  

 

SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława 

Jest to inwestycja. Rada Miasta w ciągu roku wprowadzała wiele zmian do uchwały 

budżetowej, również na dzisiejszej sesji. Poinformował, że odbyły się rozmowy  

z przedstawicielami Wspólnoty Mieszkaniowej oraz z właścicielem klubu sportowego, który 

ma siedzibę na podwórku wewnętrznym na temat zagospodarowania tego terenu. 

Również radny Jerzy Rakowski od kilku lat składa wnioski w tej sprawie, co zostało 

rzetelnie przeanalizowane i przymierzamy się do realizacji tego zadania. Nie będzie to 

pewnie robione zgodnie z planami burmistrza, ale ma nadzieję, że wkrótce uda się rozpocząć 

jakieś prace na tym terenie. Konieczne jest pobudowanie parkingów i dróg wewnętrznych, 

które są na terenach należących do gminy. Nie może obiecać, że zostanie to wykonane  

w przyszłym roku, ale czynione będą starania, aby tak się stało. 

 

Radny JERZY RAKOWSKI 

Może warto byłoby zastanowić się nad etapowaniem prac na tym obszarze. 

Zrealizowanie w całości tego zadania, to ogromny wydatek. Tak naprawdę, to już etapowanie 

zostało rozpoczęte – chodnik od ul. Szewskiej 1 został wykonany. 

Wspomniał, że na Komisji Budownictwa o tym już mówił. Nawet podczas jednego  

z wyjazdowych posiedzeń Komisji radni odwiedzili to miejsce, które właściwie znajduje się na 

zapleczu ul. Stary Rynek. Jest to tak blisko centrum, że z kwartału tego korzystają nie tylko 
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mieszkańcy, ale również inni mieszkańcy przyjeżdżający do centrum oraz osoby skracające 

sobie drogę. Cieszy się, że Pan Burmistrz widzi również konieczność realizacji tej inwestycji. 

 

SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława 

 Rzeczywiście od kilku lat epatujemy to zadanie. Chodnik został wybudowany kilka lat 

temu. W szczycie budynku ul. Szewska 1 i od ul. Grzebskiego powstało ogromne rozlewisko, 

co też zostało już zrobione. 

 Jesteśmy w stałym kontakcie ze Wspólnotą Mieszkaniową i Prezesem Towarzystwa 

Budownictwa Społecznego Sp. z o.o., mamy wiedzę, co jest najpilniejsze i które prace  

ile w przybliżeniu będą kosztowały. W ocenie mieszkańców najpilniejszy jest parking,  

co będzie kosztować ok. 200 000,00 zł . Jeśli rozpoczniemy inwestycję na tym obszarze  

to właśnie zaczniemy od budowy parkingu.   

 

Ad pkt 19.     

Po wyczerpaniu porządku obrad sesji 

Przewodniczący Rady Miasta LESZEK OŚLIŹLOK 

zakończył obrady IX sesji  o godz. 16.15 słowami : 

„Z A M Y K A M   O B R A D Y   IX   S E S J I  R A D Y  M I A S T A” 

 

 

                                Przewodniczący Rady Miasta 

                     mgr LESZEK OŚLIŹLOK 

P r o t o k o l a n t:  

Dorota Hanna Majewska 
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